
                                                 Odense, den 11. januar 2023 

Afbud: Michael,    
Ordstyrer og kage i dag:  Daimi 
 
 

Referat skolebestyrelsesmøde – onsdag den. 11. januar 2023 
 
kl. 19.05: Elevrådet? 

Gallafest – hvordan overbevises ledelsen om, at det er en god idé set i lyset af hændelserne til Skolefesten? 
Elevrådet var ikke med til dette møde.  

 
 

kl. 19.20 Godkendelse af referat fra mødet i december. 
 Referat godkendt. 
 

kl. 19.30 Hvad vil vi bruge eleverne i elevrådet til?   
Punktet skal drøftes igen på næste møde, hvor eleverne er med. 
Eventuelt med deltagelse af MB og GA 
Skolebestyrelsen drøftede punktet. Følgende pointer blev tilkendegivet:  
Det er behov for en struktur for elevrådet, hvor elevrødderne bliver valgt inden skoleårets start, således at 
elevrådet efter sommerferien hurtigt kan komme i gang efter sommerferien.  
Der skal laves et lille elevråd.  
Det er vigtigt, at de elever, der er i elevrådet bliver 
Eleverne kan have indflydelse på Miniby 
Elevrådet bør opleve medinddragelse i forhold til de temaer og problematikker, som skolen arbejder med. F.eks. 
’bad efter idræt’, ’venskabsklasser’, ’morgensang for udskolingen’, indretning af afdelingerne, skolerejser m.v. 
Kulturen omkring elevrådet bør ændres, således at elevrådet bliver en fast del af skolens og skolebestyrelsens 
årshjul, hvor skolen/skolebestyrelsen inviterer elevrådet med ind i drøftelsen af diverse problemstillinger.  
Elevrådet skal have deres eget årshjul. 
Der skal oprettes et lille elevråd. 
Elevrådet skal sidde med i et udvalg i forhold til Velfærdens Fundament. 
 
Der skal oprettes en ny struktur på Skolebestyrelsens dagsorden, således at elevrådet er med til drøftelse af flere 
punkter.  

  
På næste elevrådsmøde tilstræbes det at en ledelses eller skolebestyrelsesrepræsentant deltager og indfører dem 
i en drøftelse om:  
Hvad tænker elevrådet, at de kan bruge deres repræsentantskab i elevrådet til? 

  

kl. 20.10 Antal forældrevalgte i SB? 
 Sinthuja forlader bestyrelsen pga. af flytning. 

Morten A. skriver et opslag på Aula, hvor der søges en ny forældrerådsrepræsentant til skolebestyrelsen samt en 
suppleant.  
Morten O. blev valgt som skolebestyrelsesrepræsentant til Kontaktudvalg Syd i BUF, Lea blev valgt som 
suppleant.  
Michael Jensen har valgt at trække sig fra skolebestyrelsen. Morten har skrevet ud på   

       

kl. 20.30 Kort nyt:  
Personalenyt: Der er slået en stilling op til en pædagogstilling.  

Mangfoldige Læringsmiljøer 
    

kl. 20.50. Evt. 
 Vil det være muligt for elever og forældre at se elevernes fravær i EasyQ  
    
 

Punkter der er i proces: 
Skolerejser (Rie og Morten) 
 
Punkter til kommende møder:  
Status på brug af bevægelse i undervisningen på Skt. Klemensskolen, 
Erhvervspraktik (Daimi) 


